
Vážené senátorky, vážení senátoři, 

vaše důvěra, v podobě zvolení na pozici zástupce delegáta Univerzity Karlovy 

ve Studentské komoře Rady vysokých škol (dále SK RVŠ), mi byla dána v listopadu 

2016, proto přijměte moji zprávu za tento, kratší časový úsek. 

Od mého delegování jsem byl přítomen na všech zasedání pléna SK RVŠ. Frekvence 

naší spolupráce s delegátem, Mgr. Michalem Zimou, byla velmi vysoká. 

Předjednávali jsme v podstatě veškerou agendu, která se týkala zasedání komory. 

Zasedání jsem se účastnil aktivně, komentoval projednávaná témata i navrhoval 

úpravy usnesení. V Komisi pro vysokoškolskou samosprávu SK RVŠ, jejíž jsem členem, 

jsem se snažil uplatnit své zkušenosti z akademické samosprávy při přípravě akce 

Konvent 1.0, která proběhne u příležitosti výročí 17. listopadu 2017. K příležitosti tohoto 

výročí mi bylo dále svěřeno zajištění organizace tradičního pietního aktu v Žitné ulici, 

kam si vás tímto dovoluji pozvat. 

Koncem dubna jsem využil příležitost strávit příjemný víkend se studentskými 

akademickými senátory UK na Patjedlově boudě. Na konci srpna jsem se stal členem 

Pracovní skupiny SK RVŠ Pro kvalitu ve vysokém školství. Do konce stálého zasedání se 

chci zejména aktivně podílet na koncepci změn v SK RVŠ pro nadcházející stálé 

zasedání 2018-2020. Vzhledem k nízké aktivitě delegátů se snažím dmýchat 

myšlenku, aby si SK RVŠ utvářela profil jako organizace pro vysokoškoláky se zájmem 

o politiku, nikoliv jako parta fandů do struktury vysokého školství, protože spolehlivých 

a aktivních lidí s takto úzkým zaměřením je bohužel málo. 

 

S díky za vaší důvěru 

 

 

Štěpán Esterle 


